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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 1/06 z dnia  18 
grudnia 2006 r – godz. 10 00 

 
1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 22 

grudnia 2006 r 
2. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecn ości w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 8 osobowego 
składu Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Radni nieobecni : Jolanta Kostka, Piotr Czerwonka 

  
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 

 
 
 

 Na obrady Komisji przybył radny Piotr Czerwonka. 
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Ad. 1. Komisja z aopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady.  

 
 
- proj. uchwały w spr. odwołania Skarbnika Gminy Ustka  
 
 
Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- Rada Gminy powołuje Skarbnika Gminy  na wniosek Wójta i na 

wniosek Wójta Rada odwołuje Skarbnika. Pani Wójt przedstawiła 

swoje uzasadnienie w tej sprawie 
 
Członek Komisji Henryk Tomaszewski 
- jeŜeli Pani Wójt uwaŜa, Ŝe trzeba tak zrobić jak proponuje to 

jestem za . 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- w związku z brakiem pytań proj. uchwały naleŜy przegłosować, Ŝe 

Komisja Rozwoju przychyla się i opiniuje  pozytywnie wniosek 

Pani Wójt w spr. odwołania skarbnika z dniem 1 stycznia za 3 

miesięcznym okresem wypowiedzenia bez obowiązku świadczenia 

pracy 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. powołania pełniącego obowiązki 
Skarbnika Gminy Ustka  

 
 
 Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 

wyjaśniła, iŜ w ciągu dwóch miesięcy zostanie ogłoszony i 

rozstrzygnięty  konkurs na stanowisko Skarbnika Gminy 
 

  
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- Pani Wójt przedstawiła uzasadnienie, Ŝe proponowana osoba na 
stanowisko pełniącego obowiązki skarbnika  daje gwarancję 

prawidłowej pracy gospodarki finansowej  w  okresie przejściowym  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. zatwierdzenie taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
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W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
poinformowała, iŜ stawki za wodę w Taryfie I i II nie uległy 

zmianie i są na poziomie roku ubiegłego. Natomiast w Taryfie II 
ścieki wynosiły 3,00 zł netto, z dopłatą z budŜetu gminy 0,29 zł 

netto. W tym roku nie będzie dopłaty z budŜetu gminy. Zakład z 

Ustki, który odbierał ścieki z części terenu gminy Ustka podniósł 

stawkę dla ZUW o 0,13 zł. Po przekazaniu informacji do ZUW , iŜ 

nie będzie dopłaty z budŜetu gminy otrzymaliśmy propozycje 

nowych  stawek tj. Taryfa II  - 3,17 zł za 1 m
3 

 ścieków. Nie 

zgodziliśmy się na proponowane stawki i po negocjacjach z ZUW 

Słupsk wynegocjonowano stawkę 3,04 zł za 1 m
3 

 ścieków bez 
dopłaty z budŜetu gminy. W taryfie I - ścieki , podniesiono stawkę 

z kwoty 3,32 zł netto za 1 m
3  

ścieków na stawkę 3,36 zł netto  
 
 
Członek Komisji Jacek Hadryś 
- na jakiej zasadzie została przedłuŜona umowa z ZUW Słupsk i na 

jaki okres. Proponuję pozostawić stawki z roku ubiegłego 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- w roku ubiegłym  została przedłuŜona umowa z ZUW na okres 5 

lat.  Jest to jedyne przedsiębiorstwo na terenie gminy, które posiada 
zezwolenie  na tego  typu działalność. Jest opinia Radcy Prawnego 
na ten temat, Ŝe umowę moŜna przedłuŜyć na 5 lat 
 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- proponuję  by  w Taryfie I  - ścieki podnieść  stawkę na 3,40 zł netto 
za 1 m3 , a w Taryfie II – ścieki  obniŜyć stawkę na 3,02 zł netto za 1 m3 

ścieków. Zaprosić przedstawiciela ZUW Słupsk na Sesję. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały z następującymi stawkami: 
 
Komisja Rozwoju  
Taryfa I: 
- woda 3,25 zł za 1 m 3  wody netto 
- ścieki 3,40 zł za 1 m 3  ścieków netto 
Taryfa II. 
- woda 1,42 zł za 1 m 3  wody netto 
- ścieki 3,02 zł za 1 m 3  ścieków netto 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- jakie są moŜliwości prawne przeprowadzenia przetargu i wyłonienie 
Przedsiębiorcy obsługującego sieć wodno – kanalizacyjną na terenie 
gminy 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyni ku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek  
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- proj. uchwały w spr. emisji obligacji Gminy Ustka oraz 
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 

wyjaśniła, iŜ w przedłoŜonym proj. uchwały nastąpi autopoprawka 

tj. w § 2 p.pkt 1  wyraz „mieszkaniowe” zostanie zastąpiony 

wyrazem  „ socjalne”. Dopisuje się p.pkt. 6/ o brzmieniu: „inne 

wydatki nie znajdujące pokrycia w dochodach” . Zmieni się czas 

trwania emisji obligacji  tj. na lata 2006-2013 . 
 

 
Obrady Komisji opuścił radny Piotr Czerwonka. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 

- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy 2006 r.  
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 

 
- proj.  uchwały w spr. zmiany  Statutu Gminy Ustka 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały  

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 

 
Ad. 2. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
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Komisja przyjęła do wiadomości treść następującego  
pisma:  

 
1. Pismo Pani Wójt do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z prośbą o  wydanie opinii w spr. moŜliwości spłaty 
zadłuŜenia z tytułu obligacji komunalnych przez Gminę 
Ustka 

 
 
 Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 

następujące pismo: 
 

 
 Urząd Gminy Postomino 
 - dot. zaproszenia do wzięcia udziału w X Noworocznym Halowym 

Turnieju Piłki NoŜnej o Puchar Wójta Gminy Postomino , który 

odbędzie się w dniu 6 stycznia 2007 r 
 
 

Komisja desygnuje radnego Piotra Czerwonkę do udziału 
w w/w Turnieju.  

  
 

Sprawa wezwań dotyczących uchylenia niŜej 
wymienionych  uchwał: 

 
1. Nr XXXVIII/365/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 r w 

spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części terenów połoŜonych w okolicy 
miejscowości  Duninowo – Pęplino w Gminie Ustka 

 
2. Nr XXXVIII/384/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 r w 

spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w m. 
MoŜdŜanowo, Starkowo w gminie Ustka 

 
 
 Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 

 - wyjaśniła, iŜ  po  zakończeniu kadencji Rady  wpłynęły do Biura 

Rady wezwania o uchylenie w/w uchwał.  Pan Wójt poinformował  
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zainteresowanych, iŜ z dniem 27 października skończyła się 

kadencja Rady Gminy . Do czasu ukonstytuowania się nowej Rady 

Gminy, wybranej w wyborach samorządowych w dniu 12 listopada 

2006 r sprawa wezwań dotyczących zmiany w/w uchwał pozostanie 

bez odpowiedzi.  
 Po przedstawieniu opinii poszczególnych Komisji Rady, na Sesji 
zostanie wypracowane Stanowisko Rady w tej sprawie. Na 
podstawie tego stanowiska zostanie udzielona odpowiedź 

zainteresowanym osobom. 
 Przewodniczący Rady Gminy zwraca się do Komisji o  zajęcie  

stanowiska w spr.  w/w uchwał. 
 
   

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- poddał pod głosowanie następujące stanowisko 
 
- Komisja wnioskuje o nie podejmowanie  uchwał 
uchylających    w spr. Parków Wiatrowych Duninowo – 
Pęplino i MoŜdŜanowo , Starkowo.  

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zajęła stanowisko jak wyŜej. 

 
 
 Członek Komisji Wacław Laskowski 

 - zasygnalizował sprawę  usunięcia   blokad hydrantów p.poŜ. w m. 
Wytowno i Zimowiska.  

 
 Komisja postanowiła wrócić do tematu na następnym 

posiedzeniu.  
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 12 10  zamknął  obrady Komisji . 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 
 
 
 


